
Fra: Tore Stusdal <torestusdal@gmail.com> 
Sendt: 22. mai 2015 16:40 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Breiband 
 

Eg er egentlig for sein med dette innspillet, men håper det kjempe imot betraktning. 

Er de Ikkje på tide at Lindås kommuniser litt utafor de sentrale strøk ,dvs sjå innafor 

Eikefettunelle. 

Kva gjerne kommunen her inne ikke henhold til kommunikasjon.  

Enn skal ikke gå lenger enn til info vinter som var,da var enn uten kommunikasjon på telefon og 

mobil ikke ca 1 med tid. Visst vi kunne få lagt opp fiber så hadde det Ikkje vert nok problem. 

Plassen eg sakker om er Stussdalen (rett skrevet  Stusdal). 

Håper at eg kan få et svar ifra kommunen om Kva Dei meiner. 

Mva 

Tore Stusdal 


